
Åryds Samhällsförening 
Protokoll fört vid styrelsemöte 231106  org.nr 802453-3708 i 
Hembygdsstugan Åryd

Närvarande: Thomas Sjösten, Margaretha Bertilsson, Nathalie 
Stjärned, Emmy Lennartsson, Linneá Frobe, Malin Andersson, Monica 
Gustavsson, Lenny Gustinger och Claes Lissing.

 
§ 1 Ordförande Malin Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 
Mötets 
öppnande

§ 2 Närvarande: se ovan Närvarande

§ 3 Lenny valdes till justerare för protokollet. Val av justerare

§ 4 Dagordningen godkändes. Godkännande 
av dagordning

§ 5

§6

Protokollet från senaste mötet lades till handlingarna.

Föreningens ekonomi i dagsläget är 60 698kr.
Vi har pengar kvar inom ramen för utvecklingsbidraget 2023. Vi önskar 
investera i nya utemöbler till masugnsområdet. 

Föregående 
protokoll

Ekonomi

§ 7 Hembygdstugan och tomten kring masugnen ägs delvis av 
hembygdsföreningen. Tisdagsgruppen har under flera gånger via sociala 
medier efterfrågat att de behöver ha fler som engagerar sig i att klippa gräs, 
bygga ihop tältet samt bära fram och tillbaka trädgårsmöblerna etc. Vi 
beslutar att vi gemensamt, hembygdsföreningen och samhällsföreningen, 
anordnar en fixar-dag till vårkanten och bjuder i god tid in till några timmars 
trevligt gemensamt arbete och därefter gemensam fika. 

Hembygdstuga 
och gemensam 
fixar-dag

§ 8

§ 9

Samhällsföreningen håller kontakt med projektgruppen på kommunen och 
får löpande uppdateringar. Just nu håller förvaltningen på att ta fram 
behovsbeskrivningar och parallellt med det pågår olika utredningar som rör 
byggnadsvolymer, kulturvärden, placering m.m. Någon beslutsplan är inte 
satt för kommande politiska beslut men först kommer beslut om 
projektering, senare anbudsupphandling och byggnationsbeslut. 
Förhoppningsvis kanske vi kan ha ett nästa politiskt beslut under första delen 
av 2024. 

Vi planerar ett evenemang den 2/12 vid Masugnsområdet. Dans runt granen 
till dragspelsdans, tomtesmyg, glöggbjudning och möjlighet att köpa korv 
planeras. Möjlighet att åka hästskjuts undersöks, likaså visning av epa-
fordon. 

Projekt ny skola

Evenemang 
2/12.

 

§10 Vi beslutar att dela ut en informationslapp i brevlådorna för att se tillbaka på 
det gångna året samt blicka framåt inför 2024.

Infolapp



§ 11

Denna lapp planeras hamna i brevlådorna under slutet på vecka 47.

Ökat bus och jäkelskap i Åryd tas upp. Vi som förening vill gärna ha ett 
samarbete med ungdomarna i byn, vilket vi också diskuterat tidigare. En 
början kan vara och se om de vill ställa ut sina epa-traktorer på julmyset den 
2/12. Lenny tar kontakt. 

Margaretha driver frågan kring en krisgrupp i byn. Hon planerar för ett första 
möte inom kort och vi kommer kalla intresserade. 

Stick-gruppen planerar att anordna en stick-grupp för nybörjare under 2024 
då efterfrågan finns. Mer information kommer. 

Övrigt

§ 12 Nästa styrelsemöte blir den 15 januari 2024 kl 19:00 i Hembygdsstugan. Nästa möte

§ 13 Ordförande förklarade mötet avslutat och tackade för allas närvaro. Avslutning

Åryd, dag som ovan
 

…............................................ ….................................................
Nathalie Stjärned, sekreterare Malin Andersson, ordförande

……………………………….
Lenny Gustinger, justerare


